

China South City Holdings Limited 華南城控股有限公司

各位股東:

華南城控股有限公司(「本公司」) - 2024 中期報告(「本次公司通訊」)之發佈通知

謹通知 閣下本公司的本次公司通訊的中、英文版本已載列於本公司網站(www.chinasouthcity.com)及香港交易 所披露易網站(www.hkexnews.hk), 歡迎瀏覽,或按安排附上本次公司通訊的印刷本(如適用)。 閣下 可於本公司網站存取本次公司通訊或瀏覽香港交易所披露易網站。如 閣下若因任何理由以致在收取或 接收載於本公司網站上的本次公司通訊出現困難,或希望收到印刷本,我們會在收到 閣下的要求後, 盡快向 閣下提供所選擇語言的本次公司通訊的印刷版本,費用全免; 閣下可以書面方式通知本公司 股份登記處「香港中央證券登記有限公司」(「股份登記處」),地址為香港灣仔皇后大道東 183 號合和中 心 17M 樓,或電郵至 chinasouthcity.ecom@computershare.com.hk。

以電子方式發佈公司通訊 (₩#1)之安排

根據自2023年12月31日起生效的擴大無紙化制度及以電子方式發佈公司通訊規定下香港聯合交易所有限公司證券上市規則第2.07條、本公司的組織章程細則以及公司條例(香港法例第622章),本公司謹此通知 閣下,本公司已採用以電子方式發佈公司通訊之安排。請注意,所有日後公司通訊的中、英文版本將上載於本公司網站和香港交易所披露易網站,以代替印刷本。若 閣下為新股東(即早前未曾收到本公司就發佈公司通訊之新安排而發出的有關收取公司通訊語言版本及方式提供選擇的函件的股東),倘若本公司於2024年10月28日之前尚未收到 閣下已填妥並簽署之回條(「回條」)或表示反對之任何書面回覆, 閣下將被視為已同意瀏覽於本公司網站和香港交易所披露易網站上發佈的所有日後公司通訊(「網上版本」),而本公司日後將以郵遞方式向 閣下發送公司通訊之刊發通知。

徵集電子聯絡資料

如 閣下選擇接收日後公司通訊的網上版本, 閣下需要在回條中提供電郵地址,以便接收(i)當公司通訊登載於本公司網站時有關公司網 站發佈相關公司通訊的電郵通知,以及(ii)本公司日後以電子形式發佈的所有可供採取行動的公司通訊^(###2)。若 閣下在回條中沒有提供 有效且可用的電郵地址,或 閣下被視為已同意接收日後公司通訊的網上版本,本公司將根據股份登記處所存置的股東名冊上所示的地址 透過郵寄方式向 閣下發送(i)在本公司網站上發佈公司通訊的通知函及(ii)所有日後可供採取行動的公司通訊的印刷本,直至 閣下向股份 登記處提供有效且可用的電郵地址以接收該等公司通訊。為確保及時收到最新的公司通訊,本公司建議 閣下透過掃描本函隨附之回條上 列印的 閣下個人專屬二維碼來提供 閣下的電郵地址。

若 閣下希望收取或繼續收取日後公司通訊之印刷本,請填妥回條並交給股份登記處或發送電子郵件至 chinasouthcity.ecom@computershare.com.hk,並註明 閣下的姓名、地址以及收取公司通訊印刷本的要求。請注意, 收取日後公司通訊印刷本之指示將直至本公司於翌年刊發下一份年度報告為止。

如 閣下對本函內容有任何疑問,請於辦公時間內星期一至星期五(公眾假期除外)上午9時正至下午6時正致電本 公司電話熱線(852) 3188 3111或電郵至chinasouthcity.ecom@computershare.com.hk。

> 承董事會命 **華南城控股有限公司** *公司秘書* 陳慶疇

2024年9月30日

- 附註: (1) 公司通訊包括但不限於: (a)董事會報告、年度賬目連同核數師報告及財務摘要報告(如適用); (b)中期報告及中期摘要報告(如適用); (c)會議通告; (d)上市文件; (e)通過; 及(f)委任代表表格。
 - (2) 可供採取行動的公司通訊指任何涉及要求發行人的證券持有人指示其擬如何行使其有關證券持有人的權利或作出選擇的公司通訊。

+

		REPLY FORM	[回條		
17	mputershare Hong Kong Investor ne "Share Registrar") M Floor, Hopewell Centre 3 Queen's Road East, Wanchai, I		致:	香港中央證券登記有限公司 (「股份登記處」) 香港灣仔皇后大道東 183 號 合和中心 17M 樓	
)(請 <u>從以下選項中只選擇其中一項)</u>			
Option 1 選項 1	dissemination by scanning your	receipt of future Corporate Communicat <u>personalized QR code</u> 下之電郵地址, 以接收公司通過電子方#			Personalized QR Code <u></u> 尊 馬二維碼
	You are NOT required to return t 如選擇了選項 1, 關下 無須 交	his Reply Form if you choose Option 1. 回本回條。			
Option 2 選項 2	(the "Company") via electronic o	吾等之的電郵地址,以確保收到以下上7	市公司(「公	-	
Name of seet		Nume o	i ine listed coi	ipany - i A - i Ariti .	
	ss 電郵地址: ^(Note 3 / 附註 3)	<u>China</u>	South Cit	y Holdings Limited 華南	城控股有限公司
	S ⁽¹⁾ (1) (1) (1) (1) (1) (1) (1) (1) (1) (1)]
Option 3	I/we hereby request for receipt of	f Corporate Communications in printed fo	orm and noted	that this instruction is valid un	to the time when the Company
				i that this histi ucuon is vanu up	to the time when the company
運転の	publishes its next annual report i			(册参5)	to the time when the company
選項3	本人 / 吾等現要求收取公司通訊	in the following year. ^(Note 5) 如 刷版,並已知念本指示將直至公司於 x if applicable)(如適用,請在以下方格户	翌年刊發下一	。 份年度報告為止。	
選項3	本人 / 吾等現要求收取公司通訊	in the following year. .印刷版,並已知悉本指示將直至公司於§	翌年刊發下一	。 份年度報告為止。	
選項 3 Signature(s) 簽名: ^{(所故}	本人/吾等現要求收取公司通訊 (Please mark "√" in the below bo. Printed English version 英文印刷本): ^(Note 1)	in the following year. 印刷版,並已知悉本指示將直至公司於 x if applicable)(知道用,請在以下方格內 Printed Chinese version	翌年刊發下一	· 份年度報告為止。 (## 8)) Both the printed English ar	
Signature(s) Signature(s) 第次名:(州苑 Notes 附註: 1. Please compl 市消益集差 2. Any Reply For 任何間差者 本分词没有 4. If you provide 本分词没有 4. If you provide 本分词没有 本分词 本句 本句 本分词没有 本分词 本句 本句 本句 本句 本句 本句 本句 本句 本句 本句	本人/吾等現要求收取公司通訊 (Please mark "√" in the below bo: Printed English version 英文印刷本 (?) (Note 1) (?) (Note 1) (?) (?) (Note 1) (?) (?) (?) (Note 1) (?) (?) (?) (?) (?) (?) (?) (?) (?) (?	in the following year. (中利族, 並已知悉本指示將直至公司於 (中利族, 並已知悉本指示將直至公司於 x if applicable) (如道用, 請在以下方格中 Printed Chinese version 中文印刷本 Contact number: 勝蛇電話號碼: held in joint names, all of the joint shareholders should ji ampleted will be void. 習者原義。可希有说。 ampleted will be void. 習者原義。可希有说。 ampleted will be void. 習者原義。可希有就意思。 11. Reply Form and/or other means, only the latest one en- 一個的意識是就是成為可不同下義後疑疑的意物是結果。 12. Reply Form and/or other means, only the latest one en- 一個的意識是就以不同一個下義後疑疑的意物是結果。 2. Joint Apple Joint and TAL 文書「一個」」, Apple Joint and TAL 其後愛愛, 「不為可違說的道論。 11. Reply Form and/or other means, only the latest one en- 一個的意意。 12. Reply Form and/or other means, only the latest one en- 一個的意意。 13. Reply Form and/or other means, only the latest one en- 一個的意意。 14. Call Apple Joint Apple Joint Apple Joint Apple Joint Apple Joint Apple Joint and a to the company is on this Reply Form. Tr to any documents issued or to be issued by the Comp proxy form. 基本研究基本的持有人多想或成果成和行動的任何文件,其中,但 人意對希望 in connection with, including but not limited to, the Com solution and record purposes. Apple Joint Subsidiaries, the Share Registrar, and/or of to ization and record purposes. Apple Joint Subsidiaries, the Share Registrar, and/or of to ization and record purposes. Apple Joint Subsidiaries, the Share Registrar and TOM File Apple Joint Apple Joint App	2年刊發下一 () 割上「✓」第 Dintly sign this Rep. I garding the public ail address provide 成用系登記。 rinted form will be any for the inform 2.46但不限於手痕、 hapter 486 of the I 」的結果相同。 2.46但不限於手痕、 hapter 486 of the I 」的結果相同。 意義者同一、 1.55 素素 mail the companies or b 定意、太浅素能会。	(##6) 分年度報告為止。 (##6) Both the printed English an 英文及中文印刷本 Date: 日期: 'y Form in order to be valid. ation of Corporate Communications. d will be registered. received. ation or action of holders of any of its sec 中期無音、會瑛道音、通為又代表委任表 aws of Hong Kong ("PDPO"). lissemination of Corporate Communications' ride sufficient information, the Company ma '童上與 周下聯絡。周下是自顧向会司媒 odies for any of the stated purposes, or whe odies for any of the stated purposes, to and PDO. Any such request for access to and PDO. Any such request for access to and	ud Chinese versions urities, including but not limited to the a, and to liaise with you on other matters y not be able to process your instruction 法個人資料, 若 周下未能提供足勞資 n it is required to do so by law and will 操作核實入結構可違. Yor correction of your Personal Data bai, Hone Kone or by email at
Signature(s) Signature(s) 第二人的 (mix) 第二人的 (mix) 第	本人/吾等現要求收取公司通訊 (Please mark "√" in the below bo: Printed English version 英文印刷本 (?) (Note 1) こ) こ) こ) こ) こ) こ) こ) こ) こ) こ) こ) こ) こ)	in the following year. 印刷版,並已知念本指示將直至公司於 x if applicable)(如道用,請在以下方格中 Printed Chinese version 中文印刷本 Contact number: 勝銘電話號碼: held in joint names, all of the joint shareholders should ji 简的所需是最早都合表書、方為有效。 ompleted will be void. 智介養。 ny our reply, you may be unable to receive notifications r 均衡操命分词通波的通知。 it, Reply Form and/or other means, only the latest one en 一個的電纜地址,只有 简下最複提供的宣纜地址转 如方面積的小詞就會就成本。 y other instructions given on this Reply Form. r to any documents issued or to be issued by the Comp Late Start, 其有 如人電音推碼, in connection with, including but not limited to, the Com sonal Data to the Company is on a voluntary basis. In cass Late Start, 其有 Late Start, 其有 Late Start, 其有 Late Start, Late Start, La	2年刊發下一	(##6) 分年度報告為止。 (##6) Both the printed English an 英文及中文印刷本 Date: 日期: 'y Form in order to be valid. ation of Corporate Communications. d will be registered. received. ation or action of holders of any of its sec 中期無音、會瑛道音、通為又代表委任表 aws of Hong Kong ("PDPO"). lissemination of Corporate Communications' ride sufficient information, the Company ma '童上與 周下聯絡。周下是自顧向会司媒 odies for any of the stated purposes, or whe odies for any of the stated purposes, to and PDO. Any such request for access to and PDO. Any such request for access to and	nd Chinese versions urities, including but not limited to the a, * and to liaise with you on other matters y not be able to process your instruction 法個人資料。若 周下未能提供足夠實 n it is required to do so by law and will 并作核實鬼起錄用途。 for correction of your Personal Data hai, Hong Kong or by email at 183 就合和中心 17M 樓) 向香港隱私